

**JET JWDS-2244OSC-M Oscillating Drum Sander****FEATURES**

- ▶ Oscillating drum sander in new JET design and new functionalities
- ▶ Full user control on drum oscillation speed, minimizes visible sanding scratches, reduces burning marks and extends the life of abrasives
- ▶ Drum hood with integrated air channel for best dust collection and a cleaner working environment
- ▶ The Sandsmart™ control ensures constant monitoring of the drum load and ensures automatic control of the feed rate to maintain the highest possible feed without system overload.
- ▶ Workpiece-parallel setup is quick and easy, by adjusting the feed table. Tools free, with memory function.
- ▶ Precise drum height adjustment with mm scale and setable crank scale ring
- ▶ Wheeled cabinet stand with door, for the safe storage of your abrasive and other goods.

**TECHNICAL DATA**

Power	230V / 1,3 kW / 50 Hz
Maximum board thickness	102 mm
Minimum board thickness	0,8 mm
Minimum board length	60 mm
Maximum board width (two passes)	560 mm ( 1120 mm )
Drum dimensions, L x Dia	584 mm x ø 127 mm
Conveyor speed	variable 0 -3 m/min.
Oscillation frequency	variable 0 -120
Drum speed	1450 RPM
Dust port diameter	ø 100 mm
Assembled dimensions	1200 x 610 x 1320 mm
Net weight, base machine only	98 kg
Shipping weight, base machine only	131,5 kg

**CONTENT OF DELIVERY**

- Closed cabinet stand with 4 wheels
- 80-grit, abrasive is pre-installed
- Height adjust handle
- Hose hanger
- Manual and Parts List



**JET JWDS-2244OSC-M Oszillierende Zylinderschleifmaschine****FEATURES**

- ▶ Oszillierende Zylinderschleifmaschine im neuen JET Design mit erweiterter Funktionalität
- ▶ stufenlos regelbare Oszillation der Schleiftrommel minimiert sichtbare Schleifriefen, reduziert Brandmarken und erhöht die Lebensdauer ihrer Schleifbänder
- ▶ Trommelhaube mit integrierter Luftführung, für beste Absaugergebnisse und ein staubfreies Umfeld
- ▶ Die Sandsmart™ Steuerung überwacht kontinuierlich die Trommelmotorlast und sorgt für eine automatische Regulierung der Vorschubgeschwindigkeit, zur Aufrechterhaltung des höchstmöglichen Vorschubs ohne Überlastung
- ▶ Werkstückparallelität werkzeuglos schnell und einfach einstellbar durch Verstellung des Vorschubtisches, mit Memory-Funktion
- ▶ Höhenskala und Kurbel-Skalenring ermöglichen eine maßgenaue Zustellung
- ▶ stabiler Unterschrank mit Fahrerinrichtung im Lieferumfang, zur sicheren Verwahrung Ihrer Schleifbänder

**TECHNISCHE DATEN**

Leistung	230V / 1,3 kW / 50 Hz
Max. Dicke	102 mm
Min. Dicke	0,8 mm
Min. Länge	60 mm
Max. Schleifbreite	560 mm ( 1120 mm )
Schleifwalze	584 mm x ø 127 mm
Vorschub	variabel 0 -3 m/min.
Oszillationsfrequenz	variabel 0 -120
Trommeldrehzahl	1450 U/min.
Absauganschluss	ø 100 mm
Abmessungen (L x B x H)	1200 x 610 x 1320 mm
Gewicht	98 kg
Versandgewicht	131,5 kg

**LIEFERUMFANG**

- geschlossener Unterschrank auf Rädern
- 80er Schleifband auf Trommel montiert
- Höhenkurbel
- Schlauchhalter
- Bedienungsanleitung und Ersatzteilliste

